

Verslag vergadering Vrijwilligersraad d.d. 15 juli 2025.

Aanwezig zijn: Pieter Veenstra (voorzitter), Remco Hattink, Dienneke Ros, Martin Blok, Lia McGonigal, Loes Kuiper, Menno Horning (secretaris) en vanaf 16.00 uur Chloé Caron en Edith Nuss.

Afwezig: Saheeda Sadal.

=====

Agenda

1 opening en mededelingen.

Voorzitter opent de vergadering om 15.10 uur en heet de aanwezigen welkom.

Saheeda heeft zich wegens ziekte afgemeld.

Mededelingen:

- Er zal een datum voor het etentje met de VR in oktober gepland moeten worden. Menno zal dit i.s.m. Pieter en Chloé doen. Jan Toet zal als onlangs afgetreden lid ook worden uitgenodigd.
- Pieter doet verslag van de architectuur lezingen die worden georganiseerd in het Couvéehuis.

2 concept-verslag vorige vergadering d.d. 10 juni jl..

Het concept wordt goedgekeurd na aanpassing van een tweetal tekstuele correcties. Verslag wordt geplaatst op de website van WS.

3 notitie vergoedingen finaliseren.

Martin heeft een het reeds eerder in de VR besproken vergoedingen-overzicht nog aangepast n.a.v. de reactie van Marja Verhoeve. Op basis van de discussie zal Martin het document nu in een definitieve vorm gieten. Deze laatste versie zal worden rondgestuurd naar de leden van de VR met het verzoek om per omgaande via de mail te reageren. Het stuk zal dan in de finale versie door Pieter worden verzonden naar Sandra van Koningsbrugge met het verzoek dit bijvoorbeeld als bijlage bij het Vrijwilligersbeleid te voegen. Op 22 juli heeft Chloé dit doorgestuurd naar Sandra voor bespreking met haar in de VR in oktober.

4 feed back gesprek met executeur door Pieter.

N.a.v. een eerder in de voorgaande VR gevoerde discussie over aansprakelijkheid van vrijwilligers bij de hulp aan cliënten van WS. M.n. is hier sprake als het gaat om assistentie bij financiële zaken als belastingaangifte en bankzaken e.d. Op initiatief van Pieter is er hiervoor een gesprek gevoerd met Sandra Jongeneelen (Register-executeur) en de coördinatoren van het sociaal werk, Emilie en Lianne. Het advies om als vrijwillige hulpverlener geen formele transacties namens de betrokken cliënt te doen (DigiD en bancaire zaken).

In de praktijk is dat vaak lastig om invulling te geven aan de gevraagde hulp. Om dat risico klein te houden werd in het verleden een instructie (in klassikaal verband) gegeven. Dit wordt niet meer gedaan, omdat de instroom van vrijwilligers over het jaar gespreid is.

Een suggestie is om, als er financiële zaken aan de orde zijn, daarbij een derde persoon aanwezig te laten zijn (kan bijv. een mantelzorger zijn of een familielid van betrokkene).

Ook bij het door vrijwilligers doen van boodschappen spelen financiële zaken. De gebruikelijke praktijk is dat cliënten van WS de instructie krijgen om hiervoor cash geld in huis te hebben. Afrekening vindt plaats op basis van bonnen met de vrijwilliger. Het

voorschieten door de vrijwilliger, die werkt met de eigen betaalpas en na de inkoop laten terugbetalen door de cliënt, is een risico voor de betrokken vrijwilliger, dat niet wordt afgedekt door WS. De vraag is of dit zonder administratief gedoe wél via WS zou kunnen, is de vraag. Het meenemen van betaalpassen + pincode van de cliënt is zeer af te raden. Afgesproken wordt om dit punt op de agenda te houden.

5 aanpak Nieuwsflits iom Chloé en Edith Nuss (v.a. 16 uur) en bijpraat overige zaken.

In de voorgaande VR is afgesproken om de nieuwe digitale aanpak voor de Nieuwsflits te bespreken met Edith, die dit al lange tijd onder haar hoede heeft.

De conclusie na de discussie hierover is: in september zal er nog een Nieuwsflits verschijnen in de huidige opzet en zal tegelijkertijd een enquête worden gehouden onder de vrijwilligers naar de wensen voor deze periodiek (inhoud, frequentie en vorm). Pieter maakt i.o.m. Chloë en Edith een voorzet voor een set gesloten vragen voor deze peiling.

Ook zullen er in het komende nummer interviews komen, waarvoor Loes bereid is deze af te nemen. Er worden 2 suggesties voor door haar te interviewen personen gegeven.

Chloé deelt nog mee dat WS op 18 juli hoort of de subsidieaanvraag voor 2026 en '27 bij de overheid wordt gehonoreerd. Zij zal per mail doorgeven aan de raad wat de uitslag is.

6 update en eventuele aanvullingen t.a.v. voorbereiden ontmoeting met Raad van Toezicht op maandag 22 september om 18.00 uur en thema's voor gesprek met Sandra van Koningsbrugge in oktober-VR vergadering.

Voor de volgende vergadering in september is Lonneke Schijvens uitgenodigd; wij zullen dan het bezoek van een VR delegatie aan de Raad van Toezicht op maandag 22 september om 18 uur bespreken. Menno zal haar uitnodigen.

In de oktober-vergadering van de raad zal Sandra van Koningsbrugge gevraagd worden. De gesprekspunten die wij in de voorgaande vergadering hebben doorgenomen zullen meegenomen in de uitnodiging.

7 invulling functie secretaris per 1 oktober as.

Zoals eerder al aangekondigd zal Menno als lid van de raad aftreden, omdat zijn zittingsduur is verstreken. In de volgende vergadering zal een besluit worden genomen wie van de huidige leden secretaris wordt, dan wel of er een vacature-oproep wordt gedaan.

8 rondvraag en sluiting.

Geen punten. Volgende vergadering is op dinsdag 9 september 15.00 uur in Couvéehuis.